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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
DE TORROELLA DE MONTGRÍ 

 

 

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 
 
Núm.: 9/2013 
Caràcter: ordinària 
Data: 1 d’agost de 2013 
Convocatòria: primera 
Horari: de les 8 i 5 minuts del vespre fins a les 10 del vespre 
Lloc: auditori de Can Quintana 
 
 
ASSISTENTS 
 
Sr. Jordi Cordon i Pulido, alcalde (CiU) 
Sra. Sandra Bartomeus i Vicens, primera tinenta d’alcalde (CiU) 
Sra. Sílvia Comas i Batista, segona tinenta d’alcalde (L'EST) 
Sr. Andrés Navarrete i Quirós, tercer tinent d’alcalde (PP) 
Sr. Francesc Puig i Bagué, quart tinent d’alcalde (CiU) 
Sr. Genís Dalmau i Burgués, cinquè tinent d’alcalde (L'EST) 
Sra. Núria Bosch i Gelmà, regidora (CiU) 
Sr. Joan Ramon Aladid i Llanas, regidor (CiU) 
Sra. Sandra Pibernat i Busquets, regidora (L'EST) 
Sr. Josep Maria Rufí i Pagès, regidor (Esquerra-AM) 
Sra. Dolors Bassa i Coll, regidora (Esquerra-AM) 
Sr. Marc Calvet i Martí, regidor (Esquerra-AM) 
Sr. Lluís Coll i Torrent, regidor (UPM-PM) 
Sra. Caterina Matas i Mercader (UPM-PM) 
Sr. Gregori Sarquella i Subirós, regidor (COET)  
Sr. Jordi Estragó i Castelló, interventor accidental 
Sr. Josep Rovira i Jofre, secretari  
 
Han excusat la seva absència la Sra. Laia Coll i Aguilera, regidora (Esquerra-AM), i el Sr. Narcís 
Noguer i Daurell, regidor (UPM-PM). 
 
Comprovat que el quòrum dels assistents compleix allò que estableix l’article 98.c) del Decret 
legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya, el Sr. alcalde obre la sessió, declarada pública, per tractar els assumptes 
inclosos en l’ordre del dia de la convocatòria: 
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A) Part resolutiva  

  
1. Lectura i aprovació de l’acta de la sessió núm. 8/2013, de 4 de juliol. 
 
2. Aprovar el Compte general de la corporació corresponent a l’exercici de 2012. Exp. 

509/13 (Serveis Econòmics). 
 
3. Aprovar definitivament el Pla director de l’Espai Ter. Exp. 510/13 (Secretaria). 

 
4. Concedir el guardó de la Medalla del Montgrí de l’any 2013. Exp. 393/13 (Cultura). 

 
5. Aprovar inicialment la creació d’un fitxer amb dades de caràcter personal de 

titularitat de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí. Exp. 1022/06 (Secretaria). 
 

6. Aprovar la moció presentada pels grups municipals de CIU, L’EST, UPM-PM, 
Esquerra-AM i COET d’adhesió al pacte nacional pel dret a decidir. Exp. 776/13 
(Secretaria). 

 
7. Aprovar la moció presentada pels grups municipals de CIU, L’EST, UPM-PM, 

Esquerra-AM i COET de suport a la via catalana cap a la independència del dia 11 
de setembre de 2013. Exp. 811/13 (Secretaria). 

 
8. Aprovar la moció presentada per tots els grups municipals de la corporació en 

defensa dels mitjans de comunicació locals públics. Exp. 812/13 (Secretaria). 
 

9. Aprovar la moció presentada per tots els grups municipals de la corporació de 
suport als clubs i entitats esportives catalanes davant de l’acció de la inspecció de 
Treball i Seguretat Social. Exp. 804/13 (Secretaria). 

 
10. Donar compte de la Interlocutòria núm. 126/2013 dictada pel Jutjat Contenciós 

Administratiu núm. 1 de Girona (UPSD Cont. Administratiu 1), en el marc del recurs 
contenciós administratiu núm. 501/2010, interposat per J. P. M., i M. i J. P. U. 
contra l’Ajuntament de Torroella de Montgrí. Exp. 1100/10 (Secretaria). 

 
11. Donar compte de la Interlocutòria núm. 51/2013 dictada pel Jutjat Contenciós 

Administratiu núm. 2 de Girona (UPSD Cont. Administratiu 2), en el marc del recurs 
contenciós administratiu núm. 544/2010, interposat per Telefónica Móviles España 
SA contra l’Ajuntament de Torroella de Montgrí. Exp. 1164/10 (Secretaria). 

 
12. Assumptes urgents. 
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B) Part de control 
 

13. Donar compte dels decrets de l’Alcaldia i de les regidories delegades del núm. 
1460 al núm. 1763, corresponents al període comprès entre el 17 de juny de 
2013 i el 15 de juliol de 2013. 

 
14. Precs i preguntes. 

 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
A) PART RESOLUTIVA  
 
1. LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ NÚM. 8/2013, DE 4 DE JULIOL 
 
D’acord amb el que disposa l’article 91.1 del Reglament d’organització, funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals (ROF), aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, el 
Sr. alcalde cedeix la paraula al secretari, qui pregunta si algun membre de la Corporació ha de 
formular alguna observació a l’acta de la sessió que s’ha distribuït amb la convocatòria. Ningú 
objecta res. 
 
Sotmesa a votació l’acta de la sessió núm. 8/2013, de 4 de juliol, és aprovada per majoria 
absoluta (vot favorable de tots els regidors/es presents). 
 
Seguidament demana la paraula el Sr. Aladid, qui exposa que voldria fer un incís en les 
reflexions que van fer alguns regidors de l’oposició respecte a la festa amb vaquetes, 
organitzada per la Penya San Marcos. Així, indica al Sr. Sarquella que la Penya no és tan 
important com per haver de celebrar una votació popular i que, quan el Sr. Sarquella sigui 
alcalde, només ha de deixar de signar l’autorització i la Penya no organitzarà aquesta festa. A la 
Sra. Matas li fa avinent que va indicar que els seus criteris no eren clars i que havien variat, no 
substancialment, els últims anys, i que feia el possible per respectar al màxim la cultura i els 
col·lectius vinguts de fora, i que li agradaria poder continuar donant el vot positiu per a aquesta 
festa. Li indica que, quan parli de respectar al màxim la cultura i els col·lectius vinguts de fora, 
pensi en les seves paraules, donat que la Junta Directiva de la Penya San Marcos està 
constituïda per gent nascuda a Torroella. També li demana que faci un rectificació envers els 
representants i els socis d’aquesta Penya, que porta 34 anys d’història a Torroella. Li demana 
coherència. Finalment al Sr. Rufí li recorda que la Penya San Marcos és una entitat que 
organitza un seguit d’activitats que no tindrien sentit sense la participació de les vaquetes i no 
és una entitat cultural folklòrica. Fa avinent que es tracta d’una festa aprovada per l’actual 
Govern de la Generalitat. Demana al Sr. Rufí si només són catalans quan qualsevol cosa que els 
demanin a Catalunya busquen el seu suport o són espanyols quan volen fer qualsevol activitat 
que no sigui del seu gust. Considera que ha de creure que tot és un joc polític per la seva part, 
però pensa que, en aquest municipi, són tan torroellencs com qualsevol altre. No vol creure que 
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el Sr. Rufí només comparteixi cultura amb altres activitats del municipi, només pels seus 
interessos de partit o particulars. Li fa avinent que, quan sigui alcalde, si no vol votar a favor de 
les vaquetes de la Penya San Marcos, es matarà, però ho acceptarà. 
 
El Sr. Sarquella comenta que, en cap moment, va anar contra la Penya San Marcos i que va fer 
avinent que fer aquesta festa provoca distorsions entre la gent del municipi i que, com a cosa 
lògica, demanava una consulta popular. La Sra. Matas indica que el Sr. Aladid li ha volgut aclarir 
que tots els components de la Junta de la Penya San Marcos no són gent sobrevinguda, sinó 
que tots són nascuts a la població. Li agraeix l’aclariment perquè ho desconeixia, però confirma 
que no va emprar el concepte com a forasters. Tot i així, afirma, que si vol una disculpa que li 
digui si n’hi ha prou dient-li a ell perquè ho comuniqui als membres de la Penya o vol que ho 
faci per escrit, per a la qual cosa li hauria d’indicar a qui s’hauria d’adreçar. El Sr. Aladid fa 
avinent que van venir diversos joves al darrer Ple i els hauria de conèixer perquè els va tenir a la 
seva classe. Indica que, per a la disculpa per escrit, demani l’adreça de l’entitat al secretari. La 
Sra. Matas comenta que cap problema, però recorda que, en el Ple, ella s’adreça als regidors a 
qui s’adreça i no mira tothom que hi ha entre el públic. Constata que, si ho hagués fet, potser 
no hagués reconegut tots aquells joves perquè fa potser 20 anys que van ser els seus alumnes i 
poden haver canviat moltíssim. També comenta que, quan a l’assistència al Ple hi ha col·lectius, 
no s’imagina que el col·lectiu hi estigui representat al 100%, amb la qual cosa, encara que 
hagués estat mirant un per un els assistents i saber quins dels assistents eren de la Penya San 
Marcos, no hagués pressuposat que era tot el col·lectiu. El Sr. Aladid li indica que és una 
entitat. La Sra. Matas rectifica i indica que no hagués pressuposat que tots els representants de 
l’entitat eren aquí. El Sr. alcalde, per al·lusions dóna la paraula al Sr. Rufí, que indica a quin 
punt del Ple estan: aprovació de l’acta de la sessió anterior, precs i preguntes... El Sr. alcalde fa 
avinent que un regidor ha demanat la paraula després d’aprovar l’acta de la sessió anterior. El 
Sr. Rufí demana si el Sr. Aladid parla com a regidor d’Esports o com a representant de la Penya 
San Marcos. El Sr. alcalde li demana si vol fer algun comentari, a la qual cosa el Sr. Rufí li 
indica que vol que comenci el Ple, el qual ja ha començat, com li indica el Sr. alcalde. 
 
 
2. APROVAR EL COMPTE GENERAL DE LA CORPORACIÓ CORRESPONENT A L’EXERCICI DE 
2012. EXP. 509/13 (SERVEIS ECONÒMICS) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 25 de juliol de 2013, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
“Per Decret de l'Alcaldia 1180/2013, de 14 de maig, es van retre els estats i comptes de 
l’Ajuntament de Torroella de Montgrí corresponents a l’exercici de 2012, informats prèviament 
segons informe d’Intervenció del dia 10 de maig de 2013. 
 
Per acord de la Junta de Govern de l’Organisme Autònom de Can Quintana-Museu de la 
Mediterrània, adoptat en la sessió ordinària de 6 de maig de 2013, es van retre els comptes de 
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l’esmentat ens corresponents a l’exercici de 2012 i es van remetre a l’Ajuntament de Torroella 
de Montgrí. 
 
Sobre la base d’aquests comptes, la Intervenció va formar el Compte general de la corporació 
corresponent a l’exercici de 2012. 
 
Informat favorablement per la Comissió Especial de Comptes en la sessió de 30 de maig de 
2013, el Compte, amb l’informe de la Comissió, es va exposar al públic, mitjançant la 
publicació d’un edicte al Butlletí Oficial de la Província núm. 111, de 10 de juny de 2013, i al 
tauler d’anuncis de la corporació, per un termini de quinze dies hàbils, durant els quals i vuit 
més els interessats van poder presentar-hi reclamacions, objeccions o observacions. 
 
Atès que durant el termini assenyalat no se n’ha presentat cap. 
 
Vist l’informe d’Intervenció de 10 de juliol de 2013. 
 
Vist el que disposen els articles 22.2 e) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases 
del règim local; 52.2 f) del Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, aprovat 
pel Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril; 212 i 223 del Text refós de la Llei reguladora de les 
hisendes locals, aprovat pel Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, i 3 b), 4.1 i 41.4 de 
la Llei 18/2010, de 7 de juny, de la Sindicatura de Comptes, i les regles 97 a 104 de l’Ordre 
EHA/4041/2004, de 23 de novembre, per la qual s’aprova la Instrucció del model normal de 
comptabilitat local. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
1r. Aprovar el Compte general de la corporació corresponent a l'exercici de 2012. 
 
2n. Retre el Compte general a la Sindicatura de Comptes de Catalunya i al Tribunal de 
Comptes”. 
 
El Sr. alcalde cedeix la paraula al Sr. Sarquella, qui exposa que es tracta d’un tema tècnic i que 
hi votaran a favor perquè tècnicament és correcte, però que això no vol dir que estiguin a favor 
dels pressupostos que es van aprovar en el seu moment. 
 
El Sr. Coll fa avinent que es tracta d’un tràmit comptable de l’exercici 2012 i que el seu grup 
dóna confiança a tot l’equip econòmic de l’Ajuntament. Afirma que vol demanar diversos 
aspectes que no van ser respostos en el ple de març. Així, respecte a les inversions de 2012, 
avinguda Ripollès i Torre Morratxa, demana si s’acabaran executant. Mostra la seva preocupació 
per l’endeutament de 5,5 milions d’euros, on s’inclou 1 milió d’euros de pendent de cobrament 
d’altres administracions, i demana si, des de 31 de març, s’ha cobrat alguna d’aquestes 
subvencions. També es mostra preocupat pel pendent de cobrar d’1,6 milions de l’exercici 
2012, bé sigui perquè no han pagat, bé sigui perquè han demanat ajornament. Seguidament, 
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valora de forma positiva el grau d’execució dels ingressos i demana el no increment impositiu 
per als propers anys. Respecte al romanent de tresoreria de 293.000 euros de l’exercici 2012, 
considera que aniria bé per a rebaixar deute i per destinar a les àrees de serveis a les persones. 
Anuncia el seu vot favorable al compte general de 2012. 
 
El Sr. Rufí fa avinent que això és una foto de la comptabilitat de l’Ajuntament de l’any 2012 i 
que ve a justificar la bona gestió econòmica duta a terme a l’Ajuntament al llarg dels anys. 
Confia que els 294.000 euros de romanent de tresoreria podran ser utilitzats per a atenció a les 
persones, per la qual cosa s’haurien de destinar a l’àrea de serveis socials i per resoldre petits 
problemes com el de les escoles bressol municipals (només un 8%). En aquest sentit, aprofita 
també per comentar que caldria intentar resoldre la viabilitat de les referides escoles en els 
propers anys. 
 
El Sr. alcalde comenta que es tracta d’un punt de tramitació administrativa. Respecte al 
romanent de tresoreria fa avinent que només es podia destinar a amortitzar deute i que, 
després, es va obrir el ventall per destinar a inversions financerament sostenibles, per la qual 
cosa no està contemplat destinar-ho per a serveis a les persones. Exposa que l’opció de 
destinar el romanent a una partida d’inversió i després fer una modificació de crèdit, reduint la 
citada partida, per destinar-ho a una partida de serveis a les persones no està permesa. 
Seguidament l’interventor comenta que, quant a l’avinguda Ripollès, al no executar-se al 2012, 
l’import de la partida es va traspassar al 2013. Respecte el tancament a 31 de desembre de 
2012, comenta que els deutors eren de 5.448.000 euros, on uns 4.5 milions eren de deutors 
municipals, però a dia d’avui molts d’aquests ja estan pagats, tot i que hi ha pendents una part 
dels impostos de 2013. Quant al cobrament de subvencions d’altres administracions, exposa 
que la majoria encara estan pendents, donat que la Generalitat no ha pagat res durant el 2013. 
Respecte a la destinació del romanent de tresoreria, comenta que la priorització és la següent: 
pagament de factures d’exercicis anteriors (que no n’hi ha), inversions (si es té una situació 
d’endeutament correcta, com és el cas) i es tracta d’actuacions indemorables. D’aquesta 
manera, si s’ha justificat que la inversió era indemorable, no es podria fer una modificació de 
crèdit reduint aquesta partida d’inversió. El Sr. Rufí li demana si no es podria utilitzar per a 
despesa corrent i l’interventor li respon que no, llevat que no fos per al pagament de factures 
d’exercicis anteriors sense consignació, que no és el cas de l’Ajuntament. El Sr. Rufí comenta 
que estaran amatents per veure com apliquen aquest romanent de tresoreria. 
 
Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per majoria absoluta (vot favorable 
de tots els regidors/es presents). 
 
 
3. APROVAR DEFINITIVAMENT EL PLA DIRECTOR DE L’ESPAI TER. EXP. 510/13 
(SECRETARIA) 
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A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 25 de juliol de 2013, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
“Vist que el Ple, en sessió ordinària de 2 de maig de 2013, va aprovar inicialment el Pla director 
de l’Espai Ter. 
 
Vist que l’acord es va sotmetre a informació pública per un termini de 30 dies hàbils, mitjançant 
la publicació d’un anunci al diari El Punt, de 9 de maig de 2013, al DOGC núm. 6375, de 14 de 
maig de 2013, al BOP de Girona núm. 92, de 14 de maig de 2013, al tauler municipal 
d’edictes i en el web de l’Ajuntament www.torroella-estartit.cat. Així mateix, es va publicar un 
edicte de correcció d’errada al DOGC núm. 6405, de 27 de juny de 2013. 
 
Vist que, en el Ple del 2 de maig de 2013, els grups municipals d’Esquerra-AM i d’UPM-PM van 
sol·licitar una reunió amb els responsables polítics i tècnics per concretar el contingut del Pla 
director, la qual es va dur a terme el 15 de maig de 2013, on es van plantejar diverses opcions 
per incorporar a l’aprovació definitiva del Pla director. 
 
Vist que, finalment, es varen proposar un conjunt d’esmenes que han estat recollides i incloses 
al document que es presenta per a la seva aprovació definitiva: 
  

1) Eliminar del document inicial totes les referències a persones. Es considera que són els 
càrrecs i les funcions les que compten.  

2) Eliminar del document inicial totes les referències a noms d’associacions, d’entitats i 
citacions de persones.  

3) Incorporar el paper de l’equipament en l’àmbit de la cultura del municipi d’acord amb el 
projecte d’Anella Cultural que promou una línia de treball conjunta entre els diferents 
equipaments culturals del municipi.  

4) Eliminar del document la proposta d’horaris d’obertura de l’oficina de turisme.  
5) Incorporar al document el model de gestió per a l’Espai Ter, donat que no apareixia en el 

document inicial.  
 
Ateses les determinacions del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text 
refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya (TRLMLC); de la Llei estatal 7/1985, de 
2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LRBRL); i del Decret 179/1995, de 13 de 
juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres, activitats i serveis de les entitats locals (ROAS). 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
1r. Incorporar les esmenes referenciades al Pla director de l’Espai Ter. 
 
2n. Aprovar definitivament el Pla director de l’Espai Ter. 
 

http://www.torroella-estartit.cat/
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3r. Notificar aquest acord a la direcció de l’Espai Ter per procedir a la seva implementació”. 
 
El Sr. alcalde cedeix la paraula al Sr. Coll, qui exposa que, en les dues reunions que van dur a 
terme en relació al Pla director, també es van mostrar contraris al fet que l’oficina de turisme 
estigués a l’Espai Ter, ja que ells són partidaris que continuï al Museu de la Mediterrània – Can 
Quintana, on encara hi consta el rètol. Considera que també seria millor per un tema de costos, 
donat que ja hi ha una recepció amb personal. Fa avinent que han llegit en l’últim IM que el nou 
equip de govern es va trobar a sobre la taula, en relació a l’Espai Ter, un edifici inacabat, amb 
una manca de definició dels seus usos concrets i sense un pla de futur. Considera que això és 
mentida i com a prova hi posa documents de la casa, on hi han treballat regidors i personal de 
l’Ajuntament des del 2009. Explica que estan casats de sentir que els anteriors equips de 
govern (ERC i UPM) no van fer res en positiu per a aquest tema, per la qual cosa creu que, 
d’aquesta manera, no es va enlloc. Demana al Sr. alcalde que rectifiqui i els trobarà al seu 
cantó. 
 
El Sr. Rufí indica que, com en l’aprovació inicial, continuaran abstenint-se. Creu que, tot i que 
s’han introduït temes menors però prou importants, es tracta d’un document poc consistent, 
molt treballat tècnicament però poc treballat a nivell polític. Considera que oblida el procés de 
naixement i gestió de l’Espai Ter. És del parer que l’emplaçament de l’oficina de turisme a 
l’Espai Ter és circumstancial, per la qual cosa no hauria de constar aquest fet en el Pla director. 
En l’àmbit cultural, afirma, es parla de Can Quintana, de Casa Pastors, de la biblioteca 
municipal..., però no s’hi cita l’Arxiu municipal, equipament cultural cabdal per al municipi, tot i 
que ho entén perquè l’Equip de govern només entrar ho va destinar a oficines, per la qual cosa 
entén que no és un oblit involuntari. És del parer que caldria recuperar aquest edifici perquè és 
necessari per la documentació que genera el municipi. Finalment considera que no tenen cap 
respecte al Ple municipal perquè el text a aprovar fa 15 dies que està penjat a la pàgina web de 
l’Espai Ter.  
 
El Sr. alcalde comenta que pren nota del tema de l’Arxiu i del fet que hi haurien d’aparèixer 
totes les biblioteques. Recorda que la reivindicació d’ERC i UPM que no s’instal·lés l’oficina de 
turisme a l’Espai Ter ja és dels inicis. Considera que, estant-hi instal·lada, s’havia de citar en el 
Pla director. Recorda que el tema dels horaris, a petició d’ERC, es va enretirar del document. 
Finalment fa avinent que, al marge de l’enretirada de l’oficina de turisme de l’Espai Ter, la resta 
de peticions d’ERC i d’UPM es van estimar i consten al document a aprovar. Comenta que no 
vol entrar a debatre el tema de la manca de respecte institucional, que cal mirar endavant i 
treure el màxim de rendiment possible a l’edifici per potenciar la cultura i la promoció 
econòmica i turística del municipi de cares a l’exterior.  
 
El Sr. Rufí indica que el que volen és que l’Arxiu sigui un equipament cultural més i que un 
document a aprovar pel Ple no pot ser que ja estigui penjat. Considera que el Pla director ha de 
garantir que cap entitat s’apropiï de l’espai i que se’n preservi la polivalència, i que el document 
no ho garanteix en cap cas. 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ple 9/2013, d’1 d’agost de 2013 
 

183 

 

Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per majoria absoluta (vot favorable 
dels 9 regidors/es dels Grups de CiU, L’EST i PP; i abstenció dels 3 regidors/a del Grup 
d’Esquerra-AM, dels 2 regidor/a del Grup d’UPM-PM i del regidor del Grup del COET). 
 
 
4. CONCEDIR EL GUARDÓ DE LA MEDALLA DEL MONTGRÍ DE L’ANY 2013. EXP. 393/13 
(CULTURA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Cultura de 
25 de juliol de 2013, el qual es transcriu íntegrament a continuació: 
 
«Vist l’informe de l’Àrea de Cultura i Festes, de data 19 de juliol de 2013, el qual diu 
textualment així: 
 
“TEMA: FESTA MAJOR 2013 
ASSUMPTE: MEDALLES DEL MONTGRÍ 2013 
 
L’Ajuntament de Torroella de Montgrí, per acord del Ple municipal del 23 de desembre de 1985, 
concedeix cada any el guardó Medalla del Montgrí a persones, entitats o empreses que s’hagin 
destacat en qualsevol aspecte en bé del municipi. 
 
En aquest sentit, des de l’Àrea de Cultura i Festes proposem les següents persones i entitats 
perquè els sigui concedida la Medalla del Montgrí durant els actes de la Festa Major 2013: 
 

 Al senyor FRANCESC BATLLE I LLORET. 
 Al senyor ÀLEX LORENTE I TORRANO, a títol pòstum. 
 A l’entitat local FUNDACIÓ HOSPITAL ASIL DE POBRES I MALALTS DE TORROELLA DE 

MONTGRÍ. 
 
Vegi’s annex al present informe. 

 
ANNEX A L’INFORME MEDALLES DEL MONTGRÍ 2013 

 
 FUNDACIÓ HOSPITAL ASIL DE POBRES I MALALTS DE TORROELLA DE MONTGRÍ 

 
Joan Radressa en un article publicat al Llibre de la Festa Major de l’any 2009 escrivia: “El 
nostre hospital, de malalts pobres, és una de les institucions vilatanes més antigues. Durant 
segles ha constituït un redós on ha conviscut cruament la generositat i el dolor. Més, ens 
sembla que la seva llarga vida no és suficientment coneguda”.  
 
Si a Torroella hi ha una entitat que té la seva gènesi en temps reculats, aquesta és la Fundació 
de l’Hospital Asil de Pobres i Malalts de Torroella de Montgrí. La fundació de l’Hospital es 
remunta a la segona meitat del segle XVII. Al llarg dels segles, aquesta institució de Torroella ha 
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anat mantenint la seva acció i objectius basats en l’atenció a les persones ja sigui en la 
pobresa, la malaltia o la vellesa. Les religioses de Sant Josep (Medalla del Montgrí l’any 1986) 
van arribar a l’Hospital l’any 1883 i encara avui l’Hospital compta amb les religioses prestant 
tasques de suport en l’atenció a les persones que hi viuen. 
 
La Fundació de l’Hospital ha comptat amb molts homes i dones que han dedicat part de la seva 
vida a mantenir aquesta institució amb un alt nivell de qualitat i atenció a les persones i famílies 
que ho han necessitat. Així, diferents juntes han assumit la responsabilitat de governar l’Hospital 
i és de justícia que aquest sigui un reconeixement cap a totes aquestes persones que al llarg del 
temps i de forma altruista, han fet possible que Torroella de Montgrí pugui comptar amb una 
institució d’aquestes característiques. 
 
Anomenarem els presidents i presidentes que ha tingut el Patronat de l’Hospital d’ençà de 
principis del segle XX: 
 
Martí Vilanova (1887-1910)  
Manuel Murtra Hereu (1911-1932)  
Francesc Pagès Carré (1933)  
Francesc Mas Sureda (1934)  
Lluís Matas Pascual (1934-1936) 
Francesc Mas Sureda (1936-1937)  
Francesc Salís Coll (1937)  
Lluís Matas Pascual (1938-1941)  
Lluís Pujol Vicens (1941-1949) 
José Garrido (1949)  
Joan Ferrer Aulet (1949-1953)  
Antoni Pou Murtra (1953-1959) 
Ignasi Capellà Muriscot (1959-1973)  
Joan Radressa Casanovas (1974-1981) 
Mercè Sala Galibern (1982-1998) 
Pantaleó Font Teixidor (1998-2010) 
Jaume Prat Feliu (2010-2012) 
Montserrat Sarasa Coll, actual presidenta del Patronat de l’Hospital (2012-actualment) 
 
Al llarg dels anys, les diferents juntes i personal que han treballat a l’Hospital han mantingut 
intacte l’esperit que fa aquesta institució perdurable en el temps: l’estimació per la institució 
que representa l’Hospital, la determinació per fer les coses ben fetes i la vocació de servei 
envers les persones que acull. 
 
El Patronat dirigeix dos centres, la Residència Vila Vella a l’edifici originari del carrer de l’Hospital 
i la Residència Santa Caterina a la plaça de la Vila (donació de la senyora C. S.). La dedicació, 
professionalitat i il·lusió dels professionals que treballen en aquests dos centres constitueixen el 
principal actiu de la Fundació. En l’actualitat la Fundació compta amb un equip de 45 
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professionals altament qualificats: gerent, director tècnic, metge, 3 infermeres, terapeuta 
ocupacional, animadora social, psicòloga i personal auxiliar. 
 
Avui l’Hospital de Torroella viu el present amb l’expectativa d’uns temps que porten canvis en els 
hàbits de la població. Diferents aspectes dificulten el camí de l’Hospital, a la situació adversa de 
les economies familiars, hem d’afegir-hi els necessaris ajustos pressupostaris que ha hagut de 
fer front la institució. Però, l’estimació envers l’Hospital i el convenciment en la tasca que porta 
a terme farà perviure aquesta institució que ha atès amb sensibilitat i estimació tantes 
generacions de torroellencs i torroellenques. Si hi ha un lloc a Torroella on la realitat es fa 
present amb tota la seva enteresa, aquest és el nostre Hospital. Coneguem-lo, valorem-lo i 
estimem-lo per molts anys. 
 
 FRANCESC BATLLE I LLORET 

 
En Francesc Batlle és d’aquelles persones que creen consens en una comunitat, que amb la 
seva actitud i forma d’actuar ens mostren valors universals com el respecte, la capacitat 
d’escoltar i la inquietud per aprendre.   
 
Francesc Batlle i Lloret, nascut al carrer d’Ullà de Torroella de Montgrí l’any 1945, va anar a 
l’escola a les monges del Sagrat Cor i als Germans Gabrielistes.  
 
En Francesc és una persona de ciències, però ja de ben jove va mostrar interès per l’art i la 
creativitat a través de la música i el violoncel, l’esbart i el teatre. En aquests anys va pertànyer a 
diferents entitats del municipi, com la Companyia de Teatre de Francesc Boronat (anys 1950-
1960) i l’Orquestra de Cambra Juvenil Montgrí, fundada per Salvador Dabau i dirigida per 
Baldomero Barberà (anys 1960).  
 
La joventut d’en Francesc està també molt vinculada als carrers de Torroella i al seu paisatge 
més proper. El riu, la muntanya, la Rasclosa, els horts del Tamariuà configuren part de la 
personalitat d’en Francesc i la seva estimació envers el paisatge i la natura. 
 
Va preparar-se a l’Acadèmia Santa Caterina de Torroella per passar els exàmens del títol de 
batxillerat a Figueres. De l’etapa d’estudiant a Torroella guarda un magnífic record de molts 
mestres i professors, en especial del senyor P. i la senyora M. i de l’hermano M. 
 
L’any 1960 comença a la ciutat de Barcelona els estudis superiors d’arquitectura a l’Escola 
Superior d’Arquitectura, una carrera que li permet mantenir ben vius els valors que han format 
part de la seva infantesa i joventut, el món de les ciències i la sensibilitat per l’art i la creativitat. 
Durant els anys d’estudis universitaris, enyorat de Torroella, mira de mantenir un contacte ben 
viu amb Torroella on tornarà en època de vacances, quan treballarà a la coneguda pastisseria 
Can Batlle, del seus pares. 
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L’any 1970, en Francesc posa el seu despatx d’arquitectura al carrer Ramon Boy, i només un 
any més tard es casa amb M. G. i S. L’any 1972 neix la seva primera filla, N., i dos anys més 
tard, neix la M., la seva segona filla. L’any 1975, la jove parella s’instal·la al carrer Sant Agustí 
on estableixen el seu domicili definitivament.  
 
La trajectòria professional d’en Francesc Batlle ha donat més de 1.500 projectes d’arquitectura 
de molt diferent naturalesa, des de cases unifamiliars, comerços, establiments hotelers, centre 
escolars com el Col·legi dels Germans Gabrielistes. També ha treballat en projectes municipals 
per a la ordenació urbanística del nostre municipi en diferents moments, com la rehabilitació del 
nucli antic o la recuperació d’espais com la Casa Pastors o la construcció del nou camp 
d’esports. 
 
En moltes ocasions la vàlua professional d’en Francesc Batlle s’ha posat de manera altruista al 
servei de diferents causes i projectes municipals, com en la rehabilitació d’espais com l’ermita 
de Santa Caterina i l’església parroquial de Sant Genis. També cal dir que la recuperació del 
castell del Montgrí, l’any 1985, neix d’un avantprojecte fet per en Francesc Batlle.  
 
En tots aquests projectes un denominador comú, una arquitectura que s’ajusta al paisatge, 
respectuosa amb l’entorn i al servei del poble. 
 
La vinculació d’en Francesc amb el món associatiu de Torroella de Montgrí ha estat una 
constant al llarg de la seva vida. El seu caràcter senzill sempre l’ha portat a treballar des d’una 
posició discreta, però ben compromesa. Veiem les entitats de les que ha format part al llarg de 
la seva vida: 
 
Monitor del casal d’estiu organitzat per la Parròquia 
Unió Esportiva Torroella 
Companyia de Teatre de Francesc Boronat 
Orquestra de Cambra Juvenil Montgrí 
Parròquia de Sant Genis  
Consell d’Economia Parroquial 
Casal del Montgrí 
Club d’Escacs Montgrí 
Comissió Ciutat Pubilla de la Sardana 
Capella Polifònica de Girona 
Cor Anselm Viola 
Comissió del Llibre de la Festa Major 
 
En Francesc Batlle s’ha jubilat aquest 2013 i ben segur que el seu caràcter despert, inquiet i 
obert a conèixer el portarà a iniciar nous projectes al servei de Torroella i la seva gent. Tal com 
reconeix, no ha considerat mai l’arquitectura una feina o un mitjà per fer diners, sinó 
senzillament una part més de la seva vida. Una vida respectuosa amb el seu entorn, de traç i 
actitud senzills, a la recerca constant de l’encaix harmoniós amb el paisatge i la seva gent”. 
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Vist, també, l’informe de la coordinadora del Consell Municipal de l’Estartit, de data 19 de juliol 
de 2013, el qual diu textualment així: 
 
“INFORME PER A LA CONCESSIÓ DE LA MEDALLA DEL MONTGRÍ A L’ÀLEX LORENTE I TORRANO 
 
L’Àlex Lorente i Torrano va néixer a Barcelona el 19 de setembre del 1975 i va morir al peu de 
les illes Medes el 6 d'agost del 2012. Llicenciat en biologia marina, des de sempre la seva 
primera i gran passió ha estat el mar. L'Àlex era la persona amb la qual sempre podies comptar, 
buscava recursos per tirar endavant les iniciatives i s'implicava a fons amb els projectes i les 
persones. 
 
L'Àlex Lorente va estar tres anys a l'equip de gestió del Parc Natural Montgrí, Illes Medes i Baix 
Ter com a tècnic responsable del medi marí, amb dedicació exclusiva a la preservació i 
conservació del medi ambient marí. L'Àlex, des del seu sentiment més profund, ha contribuït a 
la millora del medi marí i al desenvolupament d'un turisme respectuós. Fins al darrer dia va 
estar íntegrament compromès d'assegurar la conservació per a les futures generacions del ric 
patrimoni natural, cultural i etnològic associat a les illes Medes, i el va fer conèixer als nostres 
visitants, que s'ha convertit en un dels principals referents dels paisatges marins de la Costa 
Brava i de la Mediterrània. 
 
Vinculació amb el territori 
La seva vinculació amb entitats socials, culturals, econòmiques i turístiques del municipi va ser 
molt intensa, formant part dels equips tècnics de recerca etnològica, cursos de formació a 
diferents nivells, exposicions, conferències sobre el patrimoni natural i cultural del municipi. 
 
Responsable científic de l'exposició Illes Medes-Natura Viva que des del 2011 ha estat al Museu 
de la Mediterrània, al Consell Municipal, a la Farinera de Castelló i al Parc Natural del Cap de 
Creus. 
 
Col·laborador en diferents grups de recerca de les Universitats de Girona, Barcelona, Centre 
d'Estudis Avançats de Blanes, etc., en les campanyes científiques organitzades en el marc del 
Parc Natural del Montgrí, Illes Medes i Baix Ter. 
 
Membre permanent de l'equip organitzador del festival MIMA-Medes Imatge i Medi ambient. 
També membre de l'organització del campionat mundial de Fotografia Submarina celebrat a 
l'Estartit l'any 2005. 
 
Promotor de les pràctiques de busseig responsable en l'àmbit del Parc Natural Montgrí, Illes 
Medes i Baix Ter, formant els monitors dels centres de busseig de l'Associació de Centres 
Turístics Subaquàtics de la Costa Brava amb xerrades, preparació de documentals i de fulletons 
informatius. 
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Organitzador de la Jornada anual Apropa't al Parc que va tenir la seva edició l'abril de 2011 i 
coorganitzador de la celebració de la Festa del Parc Natural Apropa’t al Parc, el maig de 2012, 
juntament amb l’Estació Nàutica, el Consell Municipal i l’Àrea de Turisme. 
 
Activitats formatives 
Va realitzar una intensa tasca pedagògica i docent a les escoles del municipi, a través de 
xerrades, presentacions, organització de concursos, etc. Coorganitzador del Programa 
d'Apadrinament de les Illes Medes, amb el Museu de la Mediterrània, i els alumnes de l'escola 
Portitxol de l'Estartit són part activa en el coneixement de les illes Medes, en accions de millora i 
de sensibilització i que els vincula a la gestió del propi territori. 
 
Col·laborador entusiasta i incansable dels programes educatius del Museu de la Mediterrània 
amb el crèdit de síntesi sobre la Mediterrània, que organitza l'INS Montgrí.  
 
La implicació de l’Àlex Lorente en les tasques d'investigació científica en el Parc Natural va ser 
molt intensa, tant en la promoció, com en les accions i la divulgació. Conscient de la 
importància capital de tenir coneixement profund de l'ecologia de les Illes Medes per assegurar-
ne una bona gestió i conservació, l'Àlex oferia col·laboració immediata i incondicional a 
qualsevol investigador que la sol·licités, tant a nivell local com internacional, ja que amb la seva 
eficiència exportava a l'exterior els seminaris i trobades en què va estar convidat com a 
participant i també com a ponent actiu. 
 
Projectes d’investigació 
La seva aportació va ser generosa i totalment desinteressada. Mai abans havia estat la 
informació científica del Parc tant a l'abast per la seva integració en estudis conjunts. 
 
Va facilitar informació sobre els estudis dels dàtils de mar i va cedir desinteressadament  
fotografies submarines d’alta qualitat mostrant els efectes del temporal a les poblacions de les 
Illes Medes. 
  
Un exemple recent va ser la seva dedicació al projecte "Assessment of the ecological impact of 
the extreme storm of Sant Esteve's Day (26 december 2008) on the littoral ecosystems of the 
north Mediterranean Spanish coast" Project CISIC-PIEC 200430E599. 
 
De forma similar, durant l’última dècada, l'Àlex va donar suport logístic i institucional, a més 
d'ajudar de forma similar els següents projectes d'investigació:  
 
Cambios ambientales y eventos de mortalidad en masa: principales causas y mecanismos en 
gorgonias y esponjas mediterráneas. Investigador principal: Rafael Coma. Financiado por: 
Ministerio de Ciencia e Innovación. Enero 2011- Diciembre 2013 (CGL2010-18466). 
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Oculina patagonica De Angelis 1908, un coral escleractinio invasor de las costas Mediterraneas 
españolas (OPAT). Investigador principal: Rafael Coma. Finançat per: Ministerio de Educación y 
Ciencia. Octubre 2007-Desembre 2010 (CGL2007-66757-C02-01/BOS). 
 
Dinámica poblacional de especies longevas de invertebrados marinos mediterráneos: efectos del 
cambio global y aspectos aplicados a la conservación (DINYCON). Investigador principal: Rafael 
Coma. Finançat per: Ministerio de Educación y Ciencia. Desembre 2004 - Desembre 2007 
(CTM2004-03120/MAR).  
 
Remineralización vs retención de nutrientes por parte de comunidades bentónicas dominadas 
por esponjas (NutriBen). Investigador principal: Dr. Marta Ribes. Finançat per: Ministerio de 
Educación y Ciencia. Octubre 2006 – Desembre 2010 (CTM2006-01463).  
 
Es va mostrar molt actiu en el programa de Xarxes perdudes pels pescadors, fent estudis de 
l'impacte que les xarxes perdudes tenen sobre els fons, recuperant-ne algunes i realitzant 
conferències, noticies i pel·lícules per divulgar la seva importància.  
 
El perill de les xarxes abandonades    
http://www.tv3.cat/videos/3183550 
  
El poder destructiu de les xarxes i línies de pesca 
http://www.tv3.cat/pprogrames/elmediambient 
 
Col·laborador i participant en diverses campanyes del programa d'espècies invasores Programa 
de vigilància de la qualitat de les aigües litorals de Catalunya, en funció de les comunitats de 
macro algues, segons la Directiva Marc de l'Aigua i de la prevenció de la implantació d'espècies 
invasores, Investigador principal: Dr. Enric Ballesteros. CTN0802811. 
 
Impulsor de projectes de gran valor conservacionista i educacional com: "El busseig de baix 
impacte", divulgat en les competicions internacionals de fotografia submarina MIMA - Medes 
Imatge i Medi Ambient i els cursos de formació pels guies i centres d'immersió. 
 
Ànima mater del primer llibre sobre fotografia el Parc Natural del Montgrí, les Illes Medes i el 
Baix Ter, en el qual va captar amb imatges la bellesa i la diversitat del territori.  
 
Membre de l'equip de recerca etnològica La llongada, memòria viva d'un poble pescador, per 
preservar el patrimoni oral i la memòria dels pescadors de l'Estartit. Aquest projecte pretén 
conservar i recuperar la memòria oral de la gent de mar, per posar en valor el patrimoni cultural 
i social que la pesca ha tingut a l'Estartit. El projecte continuarà endavant, tot i la pèrdua de 
l'Àlex, precisament per ser fidels a la tasca que tot l'equip es va encomanar en iniciar el 
projecte. En breu es presentarà una exposició itinerant sobre La llongada. 
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També va donar suport a les iniciatives de l'Associació de Joves Local The Salats, amb les seves 
inquietuds de implementar un programa de voluntariat ambiental a la Reserva Natural de les 
Illes Medes. 
 
Turisme respectuós 
Pel que fa a l'àmbit turístic, l'Àlex Lorente va ser una de les persones que més havia fet per unir 
protecció ambiental i gaudi turístic del nostre país i era un referent per atendre amb l'Àrea de 
Turisme i l'Estació Nàutica L'Estartit-Illes Medes, les visites de periodistes, equips de filmació, 
operadors i professionals que de manera freqüent visiten les illes Medes i els nostres espais 
naturals. 
 
Les seves iniciatives amb gran sensibilitat per implantar un model de busseig turístic 
responsable i de promoció de noves activitats vinculades a la pesca-natura, reflecteixen la seva 
manera d'entendre el binomi conservació del patrimoni natural i ús públic.  
 
Va ser responsable de la distribució i recollida de formularis d'apreciació dels efectes del 
temporal entre els bussejadors esportius que visiten les Illes Medes. 
 
Convençut de la importància de la formació dels guies i del personal dels centres d'immersió, va 
programar cursos per als guies, en els quals es mostraven valors del Parc Natural insistint en la 
importància de la figura del guia com a presentador i introductor al valor del patrimoni natural i 
com inductor al busseig respectuós.  
 
La pràctica del busseig respectuós promogut per l'Alex Lorente ha contribuït a la creació i millora 
dels productes turístics existents i a la creació d'un nou esperit envers les activitats sostenibles 
practicades en el nostre parc natural.  
 
Com a persona, l'Àlex va ser atent i comprensiu amb tothom. Tenia un gran esperit de 
col·laboració i la pràctica del treball en equip era connatural en la seva manera de ser. Era un 
gran generador d’empatia i aconseguia trobar solucions imaginatives, integrant als projectes 
equips pluridisciplinars, intentant extreure el millor de cadascú en la tasca del dia a dia. 
 
Del professional Àlex Lorente ens queda el testimoni de la seva capacitat de treball, la seva 
constància i les bones pràctiques en la gestió i la conservació del medi natural. Sempre deia 
que conservar és donar vida. Els companys intentem seguir donant vida seguint el seu exemple. 
 
Per tots aquests motius, presentem la proposta de Medalla del Montgrí 2013, per a l’Àlex 
Lorente i Torrano”. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
1r. Concedir el guardó de la Medalla del Montgrí de l’any 2013 a les següents persones i 
entitats:  
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 Sr. Francesc Batlle i Lloret. 
 Sr. Àlex Lorente i Torrano, a títol pòstum. 
 Fundació Hospital Asil de Pobres i Malalts de Torroella de Montgrí. 

 
2n. Notificar aquest acord als interessats».  
 
Llegit el dictamen, i sense intervencions, se sotmet a votació i s’aprova per majoria absoluta (vot 
favorable de tots els regidors/es presents). 
 
 
5. APROVAR INICIALMENT LA CREACIÓ D’UN FITXER AMB DADES DE CARÀCTER 
PERSONAL DE TITULARITAT DE L’AJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ. EXP. 
1022/06 (SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 25 de juliol de 2013, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
“Vist que l’Ajuntament de Torroella de Montgrí disposa de diferents fitxers de dades de caràcter 
personal creats amb anterioritat i degudament inscrits al Registre de l’Autoritat Catalana de 
Protecció de Dades (ACPD).  
 
Vist que es fa necessari donar d’alta el fitxer de gestió policial a l’Autoritat Catalana de Protecció 
de Dades (ACPD). 
 
Ateses les determinacions dels articles 4.1, 15, 20, 23, 27, 28, 30, 31, 76, 78, 156, 182.3 
de l’Estatut d'Autonomia de Catalunya (EAC); de la Llei Orgànica 15/1999, de 13 de desembre, 
de protecció de dades de caràcter personal (LOPD); del Reial decret 1720/2007, de 21 de 
desembre, pel qual s’aprova el Reglament de desenvolupament de Llei Orgànica 15/1999, de 
13 de desembre, de protecció de dades de caràcter personal (RLOPD); de la Llei 32/2010, de 
l'1 d'octubre, de l'Autoritat Catalana de Protecció de Dades (LACPD); de la Guia bàsica de 
Protecció de Dades per a Ens Locals de l’ACPD; de la Llei estatal 7/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases del règim local (LRBRL); i del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, 
pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya (TRLMRLC). 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord:  
 
1r. Aprovar inicialment la creació d’un fitxer amb dades de caràcter personal de titularitat de 
l’Ajuntament de Torroella de Montgrí, les referències bàsiques del qual són les següents: 
 

1. Nom del fitxer: Gestió Policial. 
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2. Finalitat i usos: registre d’intervencions administratives, informatives, assistencials, de 
seguretat ciutadana, de seguiment del compliment d’ordenances i normes i funcions de 
policia judicial. 

3. Persones o col·lectius afectats: persones relacionades amb intervencions 
administratives, assistencials, ateses amb finalitats d’informació o relacionades amb 
infraccions. 

4. Procedència de les dades: del propi interessat o del seu representant legal; d’altres 
persones físiques diferents de l’interessat; d’administracions públiques. 

5. Procediment de recollida de dades: enquestes o entrevistes, formularis o declaracions. 
6. Estructura del fitxer i dades incloses: nom i cognoms, DNI/NIF/passaport/NIE, adreça 

postal i electrònica, telèfon, imatge, signatura o empremtes; infraccions penals, 
infraccions administratives; dades bancàries, propietats o possessions (vehicle), 
llicències / permisos, característiques físiques, marques físiques, dades familiars, data i 
lloc de naixement, sexe, nacionalitat, activitats i negocis; dades de salut. 

7. Sistema de tractament: manual i automatitzat. 
8. Cessions: altres cossos i forces de seguretat, Departament d’Interior de la Generalitat de 

Catalunya, Direcció General de Trànsit. 
9. Transferències internacionals: no es preveuen. 
10. Unitat responsable: Policia Local. 
11. Atenció als interessats, si escau, en l’exercici dels drets d’accés, rectificació, oposició i 

cancel·lació: Ajuntament de Torroella de Montgrí.  
12. Nivell de seguretat: alt. 

 
2n. Fer constar que el responsable del fitxer  serà l’Ajuntament de Torroella de Montgrí, el qual 
adoptarà les mesures de gestió i organitzatives necessàries per tal de garantir la confidencialitat, 
la seguretat i la integritat de les dades, així com l’exercici efectiu dels seus drets per part de les 
persones afectades o interessades. Les mesures de seguretat exigides per la normativa 
s’aplicaran en funció del nivell de seguretat i resulten principalment de l’adopció a nivell intern 
de les mesures previstes en el títol VIII del Reglament de desenvolupament de la Llei Orgànica 
15/1999, de 13 de desembre, aprovat pel Reial Decret 1720/2007, de 21 de desembre. El 
detall d’aquestes mesures i la seva aplicació concreta figuren en el Document de seguretat de 
l’Ajuntament. Per a l’exercici dels seus drets d’accés, rectificació, oposició i cancel·lació els 
afectats podran adreçar-se a l’Ajuntament de Torroella de Montgrí.  
 
3r. Sotmetre aquest acord a informació pública, per un període de 30 dies hàbils, comptadors 
des de l’endemà de la publicació de l’anunci corresponent al BOP de Girona, als efectes de 
presentació d’al·legacions i reclamacions. En cas que no se’n presentin, aquest acord quedarà 
elevat a definitiu.  
 
4t. Comunicar els canvis aprovats definitivament a l’Autoritat Catalana de Protecció de Dades”. 
 
Llegit el dictamen, i sense intervencions, se sotmet a votació i s’aprova per majoria absoluta (vot 
favorable de tots els regidors/es presents). 
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6. APROVAR LA MOCIÓ PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS DE CIU, L’EST, UPM-PM, 
ESQUERRA-AM I COET D’ADHESIÓ AL PACTE NACIONAL PEL DRET A DECIDIR. EXP. 
776/13 (SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 25 de juliol de 2013, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
“MOCIÓ D’ADHESIÓ AL PACTE NACIONAL PEL DRET A DECIDIR 

 
El poble de Catalunya, al llarg de la seva història, ha manifestat democràticament la voluntat 
d’autogovernar-se, amb l’objectiu de millorar el progrés, el benestar i la igualtat d’oportunitats 
de tota la ciutadania, i per reforçar la cultura pròpia i la seva  identitat col·lectiva. 
 
Davant l’actual situació de bloqueig polític, financer, social, cultural i lingüístic de Catalunya en 
el si de l’Estat Espanyol, el poble de Catalunya i les seves institucions han expressat la voluntat 
de decidir el futur polític de Catalunya a través de diverses formes: les manifestacions massives 
del 10 de juliol de 2010 sota el lema «Som una Nació, nosaltres decidim» i la de l’11 de 
setembre de 2012 sota el lema «Catalunya nou Estat d’Europa», la resolució del Parlament de 
Catalunya, de data 27 de setembre de 2012, la qual constatava la necessitat que el poble de 
Catalunya pogués determinar lliurament i democràticament el seu futur col·lectiu mitjançant una 
consulta, la Declaració de sobirania i el dret a decidir del poble de Catalunya adoptada pel 
Parlament el passat 23 de gener de 2013. 
 
El dia 26 de juny de 2013, es va constituir, al Parlament de Catalunya, el Pacte Nacional pel 
Dret a Decidir, una cimera que vol facilitar la participació de la societat civil en el procés cap a 
la celebració d’una consulta sobre el futur polític de Catalunya. A aquesta reunió constituent, 
presidida pel president de la Generalitat, Artur Mas, hi van ser presents una quarantena de 
persones en representació de partits polítics, associacions municipalistes i entitats culturals, 
cíviques, ciutadanes, empresarials i sindicals. 
 
El dret a decidir és un objectiu de país i, com a tal, ha de buscar el compromís i la 
coresponsabilitat de tots els agents per tal que se’l facin seu i impulsin l’expressió democràtica 
de tots els catalans i catalanes el dia que es celebri la consulta. Aquest suport majoritari és el 
que donarà legitimitat al procés i té la seva base en la llibertat d’expressió de qualsevol poble 
recollida en tots els tractats internacionals. 
 
El dret a decidir garanteix un procés democràtic, transparent i de respecte a la pluralitat 
d’opinions de la societat. El pronunciament del poble de Catalunya ha de ser, única i 
exclusivament, l’expressió majoritària de la voluntat dels seus ciutadans i ciutadanes. Per tot 
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això exposat, els grups municipals de CiU, L’EST, UPM-PM, Esquerra-AM i COET proposen al Ple 
l’adopció dels següents acords: 
 
1. Adherir-se al PACTE NACIONAL PEL DRET A DECIDIR a través de la Plataforma 

www.dretadecidir.cat. 
 

2. Promoure al municipi que entitats, associacions i agents econòmics se sumin també a 
aquest procés democràtic de l’exercici al dret a decidir  i a la celebració d’una consulta sobre 
el futur polític de Catalunya. 

 
3. Enviar aquesta moció a la Generalitat de Catalunya, al Parlament de Catalunya i a 

l’Associació de Municipis per la Independència”.  
 
El Sr. alcalde cedeix la paraula al Sr. Rufí, qui remarca la importància d’aprovar aquesta moció i 
els agradaria que fos unànime. Afirma que aquest fet no obvia que, des de l’Ajuntament s’hagin 
de prendre les accions necessàries per al compromís de Torroella envers la independència del 
país. Exposa que també demanaria a l’Equip de govern que fes gestos davant l’any crucial que 
ve per al nostre país: que, al marge d’estimular les entitats del municipi per adherir-se a aquest 
pacte, a partir de l’11 de setembre, es pengés l’estelada a les dues rotondes que hi ha a 
l’entrada de Torroella i de l’Estartit i es mantinguessin fins a la independència del país.  
 
El Sr. alcalde indica que està totalment d’acord que l’Ajuntament ha d’estar al costat del Govern 
de Catalunya per a l’objectiu de l’estat propi i confia que la consulta es durà a terme el 2014. 
També recorda que, en relació a la moció aprovada fa pocs mesos, a partir del setembre 
s’ingressaran els impostos estatals de l’Ajuntament a l’Agència Tributària de Catalunya, essent 
dels primers municipis en fer-ho. Creu que gestos com aquests són els importants. Respecte a 
l’estelada li recorda al Sr. Rufí que ja n’han parlat diverses vegades i que ja està instal·lada al 
monument a la Sardana a la plaça Quintana i Combis, conjuntament amb la senyera i la del 
municipi. Recorda que l’ingrés a l’Agència Tributària de Catalunya és un pas molt important i 
que caldrà promoure`l també entre els empresaris del municipi.  
 
Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per majoria absoluta (vot favorable 
dels 5 regidors/es del Grup de CiU, dels 3 regidors/es del Grup de L’EST, dels 3 regidors/a del 
Grup d’Esquerra-AM, dels 2 regidor/a del Grup d’UPM-PM i del regidor del Grup del COET; i 
abstenció del regidor del Grup del PP). 
 
 
7. APROVAR LA MOCIÓ PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS DE CIU, L’EST, UPM-PM, 
ESQUERRA-AM I COET DE SUPORT A LA VIA CATALANA CAP A LA INDEPENDÈNCIA DEL 
DIA 11 DE SETEMBRE DE 2013. EXP. 811/13 (SECRETARIA) 
 

http://www.dretadecidir.cat/
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A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 25 de juliol de 2013, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
“MOCIÓ PER DONAR SUPORT A LA VIA CATALANA CAP A LA INDEPENDÈNCIA DEL DIA 11 DE 
SETEMBRE DE 2013 
 
El dia 11 de setembre de 2012 milers de persones es van manifestar de forma pacífica a 
Barcelona sota el lema ‘Catalunya, nou estat d’Europa’. Va ser una clara constatació de les 
inquietuds del poble català a favor de la sobirania de la nostra nació, una realitat que es va 
amplificar, ràpidament, a tot el món. A partir d’aquesta demostració dels catalans i catalanes es 
va començar a parlar de Catalunya i dels seus anhels d’independència en un context 
internacional i també es van produir una sèrie d’esdeveniments a nivell intern que van 
desembocar en la convocatòria anticipada d’eleccions. El context parlamentari de la Catalunya 
del 2013 té el seu origen en aquella manifestació que va simbolitzar el malestar d’un poble 
oprimit sota un estat que ja no el representa.  
 
Ha passat un any des d’aquella manifestació i s’ha avançat clarament en el camí de la 
independència però s’ha de mantenir la flama ben encesa i és per aquest motiu que 
l’Assemblea Nacional Catalana amb la col·laboració d’Associació de Municipis per la 
Independència i per tant, dels ajuntaments catalans, al costat de moltes altres entitats, 
organitzen la Via Catalana cap a la Independència que travessarà el país de nord a sud, de La 
Jonquera a Sant Carles de la Ràpita. Al llarg de les comarques catalanes milers de persones es 
donaran la mà per construir aquesta cadena de pau i d’amistat. Serà una nova oportunitat per 
demostrar a tot el planeta la unitat del nostre poble i també per visualitzar que la causa està 
ben viva i que va creixent dia a dia.   
 
Es tracta d’un acte eminentment popular on els protagonistes han de ser els ciutadans i 
ciutadanes de Catalunya però la col·laboració dels consistoris és determinant per a garantir el 
seu èxit. La mobilització de milers de persones cap a diferents indrets del país exigeix uns grans 
esforços de coordinació i també de planificació en la mobilitat i, per tant, és molt important el 
treball conjunt dels diferents cossos de seguretat.  
 
D’altra banda també s’ha de garantir un ambient festiu a partir dels elements de la nostra 
cultura popular i tradicional com per exemple gegants, capgrossos, grallers i d’altres arrelats a 
moltes poblacions catalanes.  
 
Per tot això exposat, els grups municipals de CiU, L’EST, UPM-PM, Esquerra-AM i COET 
proposen al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
1. Mostrar el suport de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí en la Via Catalana cap a la 

Independència que travessarà Catalunya el dia 11 de setembre de 2013. 
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2. Col·laborar en aquest esdeveniment, facilitat el pas pel municipi (si s’escau) amb la 
implicació de la policia municipal.  

 
3. Facilitar que els cossos de protecció civil de la població puguin adherir-se a l’organització de 

la cadena humana de forma coordinada amb els promotors de l’acte.  
 
4. Fer compatible la cadena humana amb els actes previstos per la Diada a nivell municipal.  
 
5. Motivar la participació a la cadena humana de totes les figures de cultura popular del 

municipi com gegants, nans, grallers, castellers i altres de similars. 
 
6. Comunicar aquest acord a l’Associació de Municipis per la Independència (C. Ciutat, 1 / 

08500 VIC)”. 
 
El Sr. alcalde cedeix la paraula al Sr. Rufí, qui reincideix en la petició que el regidor del PP votés 
la moció i indica que el país que es vol fer es vol fer entre tots. Considera que la Via Catalana és 
un acte prioritari per al país, tot i que els actes institucionals municipals no ho siguin tant, i 
demana que aquests s’organitzin en concordança amb la Via Catalana, a fi i efecte que tota la 
gent que ho desitgi (a Torroella i l’Estartit hi ha més de 600 persones inscrites, indica) pugui 
acudir-hi. Fa un altre prec, recordant que tot això té un cost important per a l’organització, qui la 
porta a terme la Coordinadora per a l’Autodeterminació de Torroella – Torroella per la 
Independència. Demana que caldria posar-se al servei de l’entitat per oferir-los una 
col·laboració econòmica perquè l’assistència de veïns del municipi fos massiva. 
 
El Sr. Navarrete dóna les gràcies al Sr. Rufí per recordar-se d’ell tant sovint. Comenta que vivim 
en un món plural i totes les opinions són respectables. Exposa que totes elles busquen el millor 
per al país, per al nostre poble i per als seus fills, i que és el que ell fa, tot i que de forma 
diferent al Sr. Rufí, sense voler dir que siguin millors o pitjors. Fa avinent que ja li ha dit alguna 
altra vegada al Sr. Rufí que continuï amb la seva lluita però que tingui en compte que hi ha 
persones en el municipi que pensen diferent i que són molt respectables. Considera que, en un 
poble on hi ha diversitat d’opinions i d’idees, aquestes hi han de tenir cabuda. Exposa que les 
persones que no pensen com el Sr. Rufí no vol dir que vagin contra Catalunya, perquè ell mateix 
l’estima molt perquè és el seu país i vol el millor, per la qual cosa, per aconseguir-ho, creu que 
el millor és la unitat, no la divisió. Li indica al Sr. Rufí que continuï lluitant per les seves idees, 
però que li permeti que ell també pugui fer-ho, donat que considera que és el millor per al seu 
país.  
 
Finalitzat el debat, el dictamen se sotmet a votació i s’aprova per majoria absoluta (vot favorable 
dels 5 regidors/es del Grup de CiU, dels 3 regidors/es del Grup de L’EST, dels 3 regidors/a del 
Grup d’Esquerra-AM, dels 2 regidor/a del Grup d’UPM-PM i del regidor del Grup del COET; i vot 
en contra del regidor del Grup del PP). 
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8. APROVAR LA MOCIÓ PRESENTADA PER TOTS ELS GRUPS MUNICIPALS DE LA 
CORPORACIÓ EN DEFENSA DELS MITJANS DE COMUNICACIÓ LOCALS PÚBLICS. EXP. 
812/13 (SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 25 de juliol de 2013, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
“MOCIÓ EN DEFENSA DELS MITJANS DE COMUNICACIÓ LOCALS PÚBLICS 
 
El 15 de febrer de 2013 el Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques va presentar 
l’informe de l’Avantprojecte de Llei de racionalització i sostenibilitat de l’Administració Local 
(ARSAL) que modifica la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim Local 
(LRBRL) justificant la seva presentació en un suposat estalvi econòmic. La darrera versió de 
l’ARSAL es va presentar al Consell de Ministres del 24 de maig de 2013 i es manté en els 
mateixos criteris. 
 
La Comissió Permanent del Consell de Governs Locals de Catalunya reunida a Barcelona, el 
dilluns 11 de març de 2013 per analitzar el text aprovat constata que aquest avantprojecte 
suposa un envaïment de les competències de la Generalitat de Catalunya sobre l’organització 
territorial i el règim local previstes a l’Estatut d’Autonomia de Catalunya (article 160), suposa 
també una laminació del principi d’autonomia local que la Carta Europea d’Autonomia Local, la 
Constitució Espanyola i l’Estatut d’Autonomia garanteixen a tots els ens locals de base territorial 
i tampoc respecta les competències que la nostra capital té reconeguda a la Carta Municipal de 
Barcelona. 
 
L'ARSAL atempta directament contra els dret de les comunitats municipals a elegir els seus 
representants i que aquests compleixin el mandat de dirigir i administrar els seus municipis. Cal 
garantir drets socials i també regular prestacions econòmiques amb un millor finançament local 
que dignifiquin l’exercici de la tasca exemplar que realitzen els electes locals. 
 
PER LA CONTINUITAT DELS MITJANS DE COMUNICACIÓ LOCAL PÚBLICS (Declaració del Castell 
de Plegamans) 
 
Un dels sectors que estan patint més la crisi és el de mitjans de comunicació, tan públics com 
privats. Segons estimacions del Col·legi de Periodistes de Catalunya, el 2012 hi havia més de 
1500 periodistes a l’atur a Catalunya. 
 
La FEDERACIÓ DE MITJANS DE COMUNICACIÓ LOCALS DE CATALUNYA reunida en Assemblea 
General, el dia 8 de juny de 2013, a Palau-solità i Plegamans (Vallès Occidental) manifesta que 
l’ARSAL significa un retrocés en matèria de serveis a la ciutadania i pot posar en risc drets tan 
importants com el de la informació, que podria afectar la continuïtat de les emissores de ràdio 
municipal i de qualsevol mitjà de comunicació local de titularitat pública. 
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Els ajuntaments catalans i la seva societat civil al llarg dels anys de democràcia han promogut i 
consolidat una potent xarxa d’emissores municipals que han garantit el dret a la informació. 
Aquestes han estat i són motors de dinamisme social i comercial pels seus municipis. 
 
Els mitjans de comunicació local gestionats des dels ajuntaments fan “poble”, fomenten la 
identitat donant a conèixer els seus orígens, les diferents condicions socials, les tradicions i les 
activitats quotidianes (econòmiques, culturals, socials, polítiques, projectes de futur), fomenten 
l‘associacionisme i enforteixen la societat civil. 
 
Els mitjans de comunicació locals públics han jugat un paper cabdal en la promoció i 
normalització de la llengua catalana. Per tant, posar en perill la continuïtat de les ràdios 
municipals catalanes, és posar en perill la veu del català. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
 
1r. Rebutjar l'Avantprojecte de Llei de racionalització i sostenibilitat de l'Administració Local 
(ARSAL) amb els continguts de proposta actual.  
 
2n. Donar suport a la tasca desenvolupada per les emissores locals a Catalunya i reconèixer la 
seva importància com a mitjans que garanteixen el dret a la informació, la presència del català 
en el mapa radiofònic del nostre país i la cohesió social als municipis. 
 
3r. Instar el Govern de la Generalitat a defensar amb fermesa les competències que li atorga 
l’Estatut en matèria de règim local i expressar el suport explícit d’aquest Ajuntament en totes les 
mesures que siguin necessàries emprendre per exercir aquesta defensa, que inclou el 
manteniment de les ràdios municipals. 
 
4t. Exigim al Govern central que respecti la competència exclusiva de la Generalitat de 
Catalunya sobre l'organització territorial i el règim local, aprovada en l'Estatut d'Autonomia, i 
explícitament la no invasió competencial recentralitzadora. 
 
5è. Que aquesta moció, un cop sigui aprovada, sigui notificada al Parlament de Catalunya, la 
Generalitat de Catalunya, al Consell de l’Audiovisual de Catalunya, l’Associació Catalana de 
Municipis i la Federació de Municipis de Catalunya. 
 
6è. Donar publicitat d’aquests acords”. 
 
Llegit el dictamen, i sense intervencions, se sotmet a votació i s’aprova per majoria absoluta (vot 
favorable de tots els regidors/es presents). 
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9. APROVAR LA MOCIÓ PRESENTADA PER TOTS ELS GRUPS MUNICIPALS DE LA 
CORPORACIÓ DE SUPORT ALS CLUBS I ENTITATS ESPORTIVES CATALANES DAVANT DE 
L’ACCIÓ DE LA INSPECCIÓ DE TREBALL I SEGURETAT SOCIAL. EXP. 804/13 (SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa 
d’Administració i Comunicació de 25 de juliol de 2013, el qual es transcriu íntegrament a 
continuació: 
 
«MOCIÓ PRESENTADA PER TOTS ELS GRUPS MUNICIPALS DE LA CORPORACIÓ DE SUPORT ALS 
CLUBS I ENTITATS ESPORTIVES CATALANES DAVANT DE L’ACCIÓ DE LA INSPECCIÓ DE TREBALL 
I SEGURETAT SOCIAL 
 
Les actuacions de la Inspecció de Treball i de la Seguretat Social de l’Estat a diferents 
federacions i clubs esportius catalans al llarg dels darrers mesos han despertat una gran 
preocupació i inquietud en el conjunt d'aquest sector, ja que moltes d'elles s'han tancat amb 
sancions, que en certs casos, han estat molt elevades fruit d’interpretacions estrictes de la llei. 
 
En aquest marc, el dia 28 de maig de 2013, el Secretari General de l'Esport, juntament amb el 
president de la Unió de Federacions Esportives de Catalunya, varen fer arribar una circular a tots 
els clubs i entitats esportives catalanes informant de l'acord a què s'havia arribat amb la 
Inspecció de Treball i Seguretat Social de l’Estat d'obertura d'un període de regularització 
voluntària fins al 30 de setembre per als clubs i les entitats esportives. 
 
De les actuacions de la Inspecció de Treball i Seguretat Social de l’Estat estan derivant actes de 
liquidació i d’infraccions per uns imports que per la majoria d’aquestes entitats esportives són 
del tot inassumibles, per la qual cosa es veuran obligades a desaparèixer, causant un dany de 
dimensions extraordinàries en el nostre sistema esportiu i, concretament, en l’esport de base i 
en els nostres joves.  
 
En la gran majoria dels casos, les entitats esportives no tenen capacitat per si soles, sense 
suport i acompanyament, per complir les obligacions laborals, fiscals, mediambientals, de 
prevenció de riscos laborals, protecció de dades, etc. Les lleis estan pensades per a empreses 
mercantils i no tenen en compte la manca de mitjans de les entitats sense ànim de lucre. 
 
En l’àmbit esportiu i, concretament, en l’esport amateur, la relació entre les entitats esportives i  
moltes de les persones que hi presten els seus serveis es veu com una relació de voluntariat 
donat que realitzen la seva tasca moguts més per la motivació, la passió i el compromís que no 
pas per l’obtenció d’un benefici econòmic personal. Sense aquestes persones, moltes entitats 
serien inviables. 
 
En cap cas es vol instar a vulnerar la llei ni que el sector de l'esport pugui ser considerat com un 
col·lectiu que rep tracte de favor. La nostra voluntat és que el marc normatiu s'adapti a la 
realitat del teixit esportiu del nostre país, ja que si es dóna compliment estricte a la normativa  
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en matèria de seguretat social serà la fi de l'esport català, perquè l'estructura esportiva a casa 
nostra se sustenta gràcies a moltes persones que, de manera altruista, fan que es pugui tirar 
endavant l'activitat diària de l'esport en el nostre país. 
 
El futur de l’esport català precisa un abordatge en profunditat de la situació jurídica de les 
entitats esportives. Cal facilitar i adequar les obligacions que han de complir per garantir la 
supervivència del teixit associatiu,  com a motor d’un sistema viable de foment de la pràctica 
esportiva des de les seves vessants educatives, de promoció d’hàbits saludables i de cohesió 
social. 
 
Per tot això, es proposa al Ple l’adopció dels següents acords: 
 
1r. Instar el Govern espanyol i el Congrés de Diputats a ampliar la moratòria en les actuacions 
inspectores a les entitats esportives sense ànim de lucre en l’àmbit de l’esport no professional, 
fins que s’aclareixi la normativa i s’estableixi un règim especial per les entitats esportives sense 
ànim de lucre en l’àmbit de l’esport no professional. 
 
2n. Instar el Govern espanyol i el Congrés de Diputats a establir un règim especial de la 
Seguretat Social, exempt de cotització, per als clubs i les entitats esportives sense ànim de 
lucre, que incorpori a aquelles persones que hi col·laborin i obtinguin una retribució que es 
pugui considerar marginal i no constitutiva de mitjà fonamental de vida, sempre que els 
ingressos no arribin al salari mínim interprofessional. 
 
3r. Instar la Inspecció de Treball i de la Seguretat Social que apliqui una interpretació àmplia de 
la legislació vigent en matèria de seguretat social i voluntariat en les activitats esportives 
efectuades per clubs i entitats esportives sense ànim de lucre. 
 
4t. Instar el Govern espanyol i el Congrés de Diputats a reconèixer clarament la figura del 
voluntari, sense relació laboral, en el cas d'activitats esportives realitzades per clubs i entitats 
sense finalitat de lucre. 
 
5è. Instar la Inspecció de Treball i de la Seguretat Social a atorgar caràcter informatiu i no 
sancionador a qualsevol acta oberta a entitats esportives sense ànim de lucre en l’àmbit de 
l’esport no professional, quan hi hagi disconformitat entre les actuacions del club i la Inspecció 
de Treball i la Seguretat Social per motius de poca claredat en la normativa aplicable. 
 
6è. Instar el Govern de la Generalitat a la negociació amb el Govern espanyol d'una modificació 
de la legislació, que afecta a tot l’Estat, en matèria de cotització i liquidació dels drets de la 
seguretat social en l'esport amateur i el voluntariat esportiu. 
 
7è. Notificar la present moció al president de la Generalitat, a la Secretaria General de l’Esport 
de la Generalitat de Catalunya, al Ministeri de Treball i Seguretat Social, al Consejo Superior de 
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Deportes, als grups parlamentaris del Congrés de Diputats, a la UFEC i a les entitats esportives 
del municipi». 
 
Llegit el dictamen, i sense intervencions, se sotmet a votació i s’aprova per majoria absoluta (vot 
favorable de tots els regidors/es presents). 
 
 
10. DONAR COMPTE DE LA INTERLOCUTÒRIA NÚM. 126/2013 DICTADA PEL JUTJAT 
CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 1 DE GIRONA (UPSD CONT. ADMINISTRATIU 1), EN 
EL MARC DEL RECURS CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 501/2010, INTERPOSAT PER 
J. P. M. I M. I J. P. U. CONTRA L’AJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ. EXP. 1100/10 
(SECRETARIA) 
 
El secretari dóna compte de la Interlocutòria núm. 126/2013, de 27 de maig, del Jutjat 
Contenciós Administratiu 1 de Girona (UPSD Cont. Administratiu 1), en el marc del recurs 
contenciós administratiu núm. 501/2010, interposat per J. P. M. i M. i J. P. U. contra el decret 
de data 14 de juny de 2010 de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí, el qual aprova 
definitivament el Projecte d’urbanització del carrer de Verges, i contra el decret d’Alcaldia de 3 
de setembre de 2010, el qual desestima el recurs de reposició interposat pels recurrents contra 
l’aprovació definitiva esmentada. 
 
La interlocutòria declara finalitzat el procés per caducitat en la instància i disposa arxivar les 
actuacions. 
 
El Ple se’n dóna per assabentat. 
 
 
11. DONAR COMPTE DE LA INTERLOCUTÒRIA NÚM. 51/2013 DICTADA PEL JUTJAT 
CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 2 DE GIRONA (UPSD CONT. ADMINISTRATIU 2), EN 
EL MARC DEL RECURS CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 544/2010, INTERPOSAT PER 
TELEFÓNICA MÓVILES ESPAÑA SA CONTRA L’AJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ. 
EXP. 1164/10 (SECRETARIA) 
 
El secretari dóna compte de la Interlocutòria núm. 51/2013, de 18 de març, del Jutjat 
Contenciós Administratiu 2 de Girona (UPSD Cont. Administratiu 2), en el marc del recurs 
contenciós administratiu núm. 544/2010, interposat per Telefónica Móviles España SA contra el 
decret de la Regidoria delegada d’Hisenda de 23 de setembre de 2010 i contra el decret 
d’Alcaldia de 13 d’octubre de 2010, els quals van desestimar els recursos de reposició 
interposats contra les liquidacions de la taxa d’aprofitament especial del domini públic local 
corresponents al primer i segon trimestres de l’exercici de 2010. 
 
La interlocutòria declara finalitzat el procés per satisfacció extra processal del seu objecte, sense 
imposició de costes. 
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El Ple se’n dóna per assabentat. 
 
 
12. ASSUMPTES URGENTS 
 
No n’hi ha.  
 
 
B) PART DE CONTROL 
 
13. DONAR COMPTE DELS DECRETS DE L’ALCALDIA I DE LES REGIDORIES DELEGADES 
DEL NÚM. 1460 AL NÚM. 1763, CORRESPONENTS AL PERÍODE COMPRÈS ENTRE EL 17 
DE JUNY DE 2013 I EL 15 DE JULIOL DE 2013 
 
De conformitat amb el que estableix l’article 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les 
entitats locals (ROF), el Sr. alcalde exposa als membres del Ple que han tingut a la seva 
disposició les resolucions que ha adoptat i les resolucions dictades per les regidories delegades 
del núm. 1460 al núm. 1763, corresponents al període comprès entre el 17 de juny de 2013 i 
el 15 de juliol de 2013, per tal que els regidors coneguin el desenvolupament de l’administració 
municipal als efectes del control i fiscalització dels òrgans de govern previstos en l’article 
22.2.a) de la Llei estatal 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LRBRL). 
 
En relació amb aquestes tasques de control i fiscalització del govern municipal, es deixa 
constància que els portaveus dels diversos grups del consistori que no formen part del govern 
municipal han anat rebent les actes de les Juntes de Govern Local, motiu pel qual no es 
relacionen els acords adoptats en aquesta part de control del Plenari. 
 
 
14. PRECS I PREGUNTES 
 
Abans d’entrar en aquest punt, i tal com s’havia comentat a la Junta de Portaveus, el Sr. alcalde 
comenta que, recentment, s’han jubilat dos treballadors municipals, concretament el Sr. J. C., 
que portava més de 28 anys a l’Ajuntament, i la Sra. M. P., que en portava més de 16. A la 
vista d’això, i per majoria absoluta (vot favorable de tots els regidors/es presents), s’acorda 
trametre’ls una carta d’agraïment pels serveis prestats a la Corporació en nom de tots els 
membres del Consistori. 
 
Seguidament, el Sr. alcalde cedeix la paraula al Sr. Sarquella, qui exposa que durant aquest 
mes ha anat passant punts concrets als diversos regidors, a fi i efecte que es puguin anar 
solucionant els temes més ràpidament. Comenta que espera actuacions i, si no, ho portarà al 
proper Ple. Fa avinent que l’avinguda Costa Brava (carrer que va des de la Pineda paral·lel al 
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càmping la Sirena) hi ha uns guals que no estan senyalitzats i convindria fer-ho, donat el trànsit 
que hi ha actualment. Indica que els llums dels passos de vianants de l’entrada de l’Estartit 
estan fosos o no funcionen i que caldria mirar-los. Comenta que al carrer Església de l’Estartit, 
des de l’hotel Bell Aire en direcció a la plaça, aparquen cotxes sobre la vorera, reiterant la 
queixa efectuada, i demana que es prenguin les mesures corresponents. Recorda que, des de 
l’inici del mandat, han vetllat per la millora dels plens municipals ja que, degut a la poca 
participació ciutadana (llevat d’aquests dos darrers plens) que fomenta l’Equip de govern, 
aquest és l’únic espai transversal on els ciutadans poden informar-se sobre la política municipal. 
Comenta que, des de COET, han fet propostes com la gravació dels plens, la retransmissió dels 
mateixos (que encara no s’ha fet), l’ús de la pantalla per facilitar el seguiment del plenari, 
anotació de les preguntes del públic... Fa avinent que ara fan un altre pas endavant i sol·licita 
que tots els grups municipals i qualsevol assistent al Ple pugui emprar la pantalla per exposar el 
contingut de les peticions, queixes, aportacions... Indica que, en cas de desestimar-ho, 
demanarien un informe de viabilitat i motivació suficient. També sol·licita que se li responguin 
les instàncies entrades des del principi del mandat i fins al moment, recordant que l’Ajuntament 
disposa de 3 mesos per respondre-les, amb la qual cosa s’està cometent una irregularitat. 
Demana que també se li responguin tots els precs formulats en els plens municipals i que 
consten en acta, recordant que l’Ajuntament disposa d’un mes per respondre, fet que no ha dut 
a terme, incorrent en una altra irregularitat. Reitera també la sol·licitud dels informes que ha 
demanat en els plens i no li han estat enviats, per als quals l’Ajuntament disposa del termini 
d’un mes, període que ha estat superat. Reclama la reducció dels sous dels tècnics que 
superen els 55.000 euros/any i la reducció dels sous dels regidors per la seva ineficiència i per 
donar exemple a la població en uns moments d’insuficiència de recursos. Demana novament la 
reducció de les juntes de govern de dues a una per generar un estalvi (de 3.000 euros 
mensuals i de 40.000 euros anuals) i destinar els recursos a les necessitats reals dels vilatans.  
 
La Sra. Matas fa avinent que la Junta de Govern del dia 11 va aprovar la declaració per a l’obra 
per a la infraestructura de mòduls prefabricats a l’escola Guillem de Montgrí i demana a la 
regidora d’Educació si és només per al proper curs que s’instal·larien aquests mòduls, quants 
se’n col·locarien, a quin lloc i si l’estudi del Departament d’Educació preveu la temporalitat en 
funció de quina és l’evolució present i futura de la matrícula d’aquest centre educatiu.  
 
El Sr. Coll comenta que han sabut que aquesta setmana s’ha fet una reunió de la direcció de 
les escoles bressol i els pares, on hi han sortit unes dades, per la qual cosa demana si els 
poden informar dels temes que s’hi van tractar. Recorda que en una Junta de Govern recent es 
va acordar la venda de bitllets de la Sarfa a les oficines de turisme, com ja havia comentat en 
un ple, on va preguntar si es va demanar a les agències de viatge del municipi si volien fer 
aquesta tasca. Indica que ell s’hi ha adreçat i li han fet avinent que ningú de l’Ajuntament s’hi 
havia adreçat per a aquest tema. Demana que s’anul·li aquest acord amb la Sarfa i, si hi ha 
agències que vulguin fer aquesta activitat, que ho facin en lloc de l’Ajuntament. En relació amb 
la festa major, i a l’Espai Ter, el dijous 22 d’agost a les 10 de la nit hi ha el darrer concert de 
Joventuts Musicals, mentre que, segons el programa de la festa major, el divendres 23 es fa el 
sopar popular. Demana, en cas de mal temps, com es podria utilitzar l’Espai Ter per al sopar. 
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La Sra. Bassa, com a membre del grup d’ERC, demana al Sr. Aladid si, quan ha intervingut ho 
ha fet com a regidor d’Esports o com a membre d’una entitat determinada. Afirma que, tant 
d’una manera com d’una altra, i donat que s’ha adreçat al Sr. Rufí, voldria respondre en nom 
del grup d’ERC. Indica que l’opinió del grup ha estat coherent sempre, tant si han estat al 
govern com a l’oposició. Consideren que les societats es modernitzen i que, al segle XXI, no és 
necessari el patiment d’uns animals, per la qual cosa han votat en contra des de fa molt de 
temps. Considera que en el Ple un regidor o membre d’una entitat no ha de valorar què són els 
membres d’una junta directiva d’una entitat segons la catalanitat o no, donat que viuen en un 
municipi plural i ells no són ningú per valorar la catalanitat. Finalment demana al Sr. alcalde si 
els precs i preguntes seran a l’inici del Ple, si es faran debats i tothom podrà parlar quan vulgui, 
o si es canviaran les normes del Ple. 
 
El Sr. Calvet comenta, en relació amb l’Espai Ter, que en la inauguració que es va fer primer, 
després de l’inici del Festival de Música, van veure que les cadires de la graderia es tombaven 
endavant de manera estranya i demana a què era degut i si ja es va resoldre. També fa avinent 
que no s’ha fet cap prova de desmuntar l’escenari i plegar la grada, demana quan es farà i 
considera que caldria fer-ho abans de la festa major, a fi i efecte de conèixer el temps i els 
recursos necessaris. Demana que, acabada la prova, els informin dels resultats i de qui en serà 
el responsable. 
 
El Sr. Rufí comenta que es referirà a l’expedient iniciat el mes d’agost de 2011 per a la creació 
d’una futura entitat municipal descentralitzada, després de dos anys que no se’ls ha comunicat 
res, ni s’ha creat la comissió a la què es van comprometre, ni se’ls ha mostrat cap document, i 
que només en tenen notícia per la demanda d’una reunió per part de la presidenta del Consell 
Municipal de l’Estartit. Considera que és un tema que s’ha de tractar amb molta cura i 
delicadesa, i amb la responsabilitat que han tingut tots els alcaldes anteriors, amb 
independència del color polític. És per tot això que demana com està aquest tema, quins 
treballs s’han fet, quina proposta de límits faran, quins estudis econòmics s’han encarregat, 
quan els informaran del tema, donat que no volen reunions bilaterals, sinó una reunió amb els 
tècnics que han elaborat els documents i amb els regidors del Govern per veure cap a on els 
volen portar, a fi i efecte d’assolir el màxim consens i confia que no voldran aprovar aquest tema 
per majoria absoluta. Demana el màxim consens, la màxima informació i audiència pública a la 
població de Torroella i de l’Estartit, donat que és un tema que afecta el moll de l’os del 
municipi, que afecta la seva ordenació territorial. Espera que no sigui un tema que el portin a 
una comissió informativa amb un pim pam i aprovar-lo per Ple, perquè seria un mal 
començament per a una qüestió que s’ha de portar amb molta cura. 
 
El Sr. Coll fa avinent que, abans d’iniciar-se el Ple, la presidenta del Consell Municipal l’ha 
convocat a una reunió per parlar del tema de l’EMD. Considera que primer cal crear la comissió 
i els grups de treball. Recorda que a l’actual Consistori hi ha un gran nombre de regidors que no 
coneixen el tema de l’EMD, el dossier del qual era molt voluminós, per la qual cosa creu que no 
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tothom té la informació necessària per aprovar aquest expedient. També demana un procés de 
treball. 
 
El Sr. alcalde demana al Sr. Sarquella que li digui quines instàncies té pendent de respondre 
perquè darrerament se n’hi han respost, a la qual cosa aquest li respon que, entre d’altres, la 
de l’EMD, on demanava tots els estudis existents. El Sr. alcalde considera que, llevat error, a dia 
d’avui, i al marge de l’EMD, no n’hi hauria cap, per la qual cosa li demana les que el Sr. 
Sarquella tingui com a pendents, qui diu que ja li dirà. El Sr. alcalde també indica que pren nota 
dels guals i dels passos de vianants. En relació amb les peticions del Sr. Coll i del Sr. Calvet 
respecte la graderia, indica que la prova està prevista per als propers dies i que el sopar del dia 
23, en cas de pluja, es podria fer allà. Fa avinent Sr. Calvet que, efectivament, hi va haver un 
problema amb les butaques de la graderia, a més a més de la refrigeració (com a conseqüència 
de la pedregada), però que ambdós ja van ser solucionats. Pel que fa a l’expedient de l’EMD 
que demana el Sr. Rufí, comenta que el tema ja ha sortit als mitjans de comunicació i li agraeix 
que es preocupi pel tema, tot i que el seu grup no sigui partidari que es tramiti i que consideri 
que serà perjudicial per al municipi donar certa independència al nucli de l’Estartit. Comenta 
que els treballs s’han anat fent des del principi i que si no s’ha creat una comissió de treball és 
perquè aquest expedient ja va ser treballat en una comissió en el seu dia i ha estat la base per 
a la documentació del dia d’avui, la qual, conjuntament amb l’informe econòmic del Xaloc, es 
constata el compliment dels 3 requisits per a la constitució de l’EMD. Considera que, a partir de 
l’aprovació inicial per part del Ple, caldrà crear la referida comissió per perfilar el tema durant el 
termini de més de 2 mesos. Tot i així, fa avinent que els convocarà abans del plenari 
d’aprovació inicial de l’expedient per explicar-los la delimitació i els números per acreditar el 
compliment dels requisits. Afirma que comparteix el parer que aquesta informació ha de ser 
pública i que, quan tinguin tota la tramitació en marxa, ho explicaran tant a Torroella com a 
l’Estartit, a fi i efecte que, durant la informació pública, tothom pugui presentar les al·legacions 
que vulgui. Seguidament, comenta al Sr. Coll, en relació amb la venda de bitllets, que això ho 
feia l’agència de viatges Torrent de l’Estartit i, quan ho va oferir la Sarfa a l’Ajuntament, se li va 
comentar i va dir que cap problema. Diu que, si hi ha altres agències que ho volen fer, en pren 
nota i, si és el cas, que llavors ho fessin elles.  
 
El Sr. Aladid fa avinent a la Sra. Bassa que, com a regidor d’Esports i de la UOM, mai s’ha 
expressat en aquest Ple per temes que no fossin de la seva àrea. Comenta que el que ha fet 
avui és perquè està ofès perquè és una persona que va venir a Torroella amb 6 mesos d’edat i 
encara, des del seu partit, a principi del mandat, el van tractar de xarnego. Comenta que té fills 
nascuts a Torroella i encara els consideren de fora, per la qual cosa això li fa mal. També li 
recorda que és el promotor de les vaquetes, amb 34 anys d’història. Fa avinent que no vol fer 
mal a ningú i que els deixin fer un acte que els agrada. Comenta que no li agrada el correfoc i 
no hi ha anat mai, i que no li agraden ni els petards de Sant Joan. Fa avinent que si el grup 
d’ERC està al govern i els volen negar l’acte, els mataran i s’ha acabat.  
 
La Sra. Pibernat dóna resposta a la Sra. Matas indicant que el nou mòdul ha estat fruit de la 
petició de l’escola i de l’inspector del Departament, com a conseqüència de l’augment de les 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ple 9/2013, d’1 d’agost de 2013 
 

206 

 

peticions de P3. Comenta que, amb el nou mòdul i per al proper curs, s’obrirà una nova línia de 
P3. La Sra. Bartomeus fa avinent que, si la Sra. Matas vol, li enviarà la informació sobre la 
ubicació del mòdul, a la qual cosa respon que no és necessari, que amb la informació de la Sra. 
Pibernat és suficient.  
 
El Sr. Rufí exposa al Sr. alcalde que no li ha quedat clar el tema de l’EMD. Demana si es portarà 
al Ple de setembre i després els ho explicaran, o els donaran documentació. Recorda que 
porten 2 anys sense documentació. Recalca que és un tema molt important perquè es tracta 
d’una nova ordenació del municipi. Diu que, si s’ha refet un expedient del 2002, han passat 
moltes coses des de llavors. Creu que el tema de l’EMD ha de venir del convenciment de tot un 
poble, no del preu d’un pacte.  
 
El Sr. alcalde comenta que li pot dir més alt, però no més clar, que a l’expedient, quan van 
entrar al govern, hi van incloure tota la feina feta fins aleshores i, a dia d’avui, continua vigent la 
mateixa normativa. Fa avinent que els regidors seran convocats abans del Ple perquè coneguin 
aquest punt i seguit de l’expedient que van agafar a l’entrar al govern. Comenta que hi ha la 
nova delimitació de l’EMD i l’informe econòmic del Xaloc. Indica que no s’ho han agafat amb 
lleugeresa perquè és un tema prou delicat per agafar-se’l seriosament. Explica que hi ha la 
demanda del nucli urbà de l’Estartit de fa molts anys per a una EMD i, donant-se els requisits 
per crear-la, no veu motius des de l’Ajuntament per aturar-ho. És del parer que, més que parlar 
de pactes, cal parlar de la voluntat d’un poble, que fa anys se li va denegar la segregació. 
Recorda que hi ha d’altres EMDs que s’estan tramitant en aquest moment, com podria ser el 
cas de Sant Julià de Ramis. Comenta que, seguint tota la tramitació i explicant-ho als veïns de 
Torroella i de l’Estartit, podria haver-hi l’EMD de l’Estartit a l’any 2014. Recalca que no 
comparteix els comentaris de lleugeresa i de manca de responsabilitat, donat que és un tema 
prou important. 
 
El Sr. Rufí comenta que està més preocupat encara després de la intervenció del Sr. alcalde 
perquè està dient que hi ha un nucli urbà que demana una EMD, quan els límits van més enllà 
del nucli urbà. Indica que en el cas de Medinyà, a Sant Julià de Ramis, és diferent perquè ja 
havia estat municipi, i que ja sap que no hi ha cap EMD a la demarcació de Girona. Indica que, 
com a representant del poble, ara ja no li demana informació, sinó que l’hi exigeix, ja que fa 2 
anys que li fa aquesta demanda d’informació. En aquest sentit, creu que s’han begut 
l’enteniment si ara ja volen portar aquest tema al proper plenari. El Sr. alcalde li comenta que 
tindran aquesta informació i que, havent estat al govern, haguessin pogut tramitar aquest 
expedient, però van optar per aparcar-lo. Fa avinent que, durant aquests 2 anys, els han anat 
informant que anaven treballant en aquest tema, alhora que es mostra content perquè es 
preocupen pel tema de l’EMD de l’Estartit, quan sempre s’han manifestat totalment en contra, 
dient coses a la premsa com que això serà un conflicte a nivell de municipi quan el Sr. alcalde 
considera que portarà cohesió social.  
 
El Sr. Coll comenta que es perd perquè tothom diu que és un tema molt important per al 
municipi. Fa la reflexió que el seu és un municipi turístic i que la meitat dels regidors i la meitat 
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de la gent del municipi està treballant per passar aquesta temporada turística sigui com sigui, i 
que una petita part de la població ve la festa major i se’n va de vacances. Creu que no és el 
moment adequat per tirar endavant aquest tema en el proper Ple sense tenir la informació 
necessària.  
 
La Sra. Pibernat, en relació amb la reunió de les escoles bressol que ha demanat el Sr. Coll, 
comenta que la reunió va ser de la direcció de l’escola amb els pares, i que ella no hi era, tot i 
que es va oferir a anar-hi per si feia falta, a la qual cosa li van dir que no calia perquè era per 
comentar decisions que havien pres ells. El Sr. Coll comenta que n’hauria d’estar informada, a 
la qual cosa la Sra. Pibernat respon que n’està. El Sr. Coll demana si és veritat que han 
despatxat una treballadora de l’escola bressol de l’Estartit, i la regidora respon que està previst 
que ho facin, però recorda que això és una decisió que ha pres la direcció de l’escola, no 
l’Ajuntament. El Sr. Coll indica que ja fa un any que van dir que això era un tema molt important 
per al municipi i ara se’n paguen les conseqüències. Considera que això està passant per la 
mala gestió de les escoles bressol, per la qual cosa, mesos enrere, ja els va demanar la 
dimissió a ella i al Sr. Dalmau. La Sra. Pibernat li demana si ha plantejat als pares si la gestió 
d’aquest darrer temps ha estat tan dolenta, perquè considera que no té res a veure el fet que 
ara, per la baixa en les matriculacions, s’hagi d’acomiadar una persona amb que una gestió 
sigui bona o no. Demana que no es barregin qüestions. El Sr. Coll li dóna la raó però li demana 
que li aclareixi el tema. La Sra. Pibernat comenta que la gestió la porta Suara, i molt bé, i ha 
hagut de prendre una sèrie de decisions com la previsió d’acomiadar una persona i com la 
reducció d’alguna hora de feina (tot i que sense anar a ratis i deixant una persona més a 
Torroella), a fi i efecte, com tothom, d’ajustar costos. 
 
 
I no havent-hi cap altre assumpte a tractar, el Sr. alcalde aixeca la sessió, essent les 10 del 
vespre, i per a constància d’allò que s’hi ha tractat i dels acords presos, estenc aquesta acta 
que signa el Sr. alcalde i la certifico amb la meva signatura. 
 
 
 
 
 
Jordi Cordon i Pulido    En dono fe - Josep Rovira i Jofre 


